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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

На заключителна церемония бе представен кратък обзор на проведените лекции, посещения и срещи и бяха
връчени официалните сертификати на участниците. В рамките на 2-седмичния престой българската делегация
посети градовете Фуджоу, Сямън и Пекин. Участниците имаха организирани посещения във високотехнологичните
гиганти Ceepower и Huawei, взеха участие в 24-то издание на Международния панаир за инвес... 

Представители на бизнеса подкрепиха предложената промяна в размера на линията на бедност, синдикатите
поискаха промяна в методиката за определянето ѝ. Становищата им бяха изразени по време на заседанието на
Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС). Членовете на НСТС обсъдиха проект на постановление
на служебното правителство линията на бедност за 2025 г. да бъде 638 лв. За тази година... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) има удоволствието да Ви покани на хибриден семинар по
проект EE4SMEs[i], посветен на темата за енергийната ефективност, който ще се проведе на 8 октомври в зала "А"
на сградата на БТПП, с начален час 10:00 ч. Участниците в събитието ще имат възможност да се запознаят със
стъпките при извършване на енергийно обследване и ползите от изготвяне на енерги... 

В НДК се проведе изложение, съпроводено от Българо-китайски бизнес форум, във връзка с 75-ата годишнина от
установяването на дипломатически отношения между България и Китай. Инициатор и домакин на събитието бе
Българската национална асоциация "Един пояс, един път". Форумът бе официално открит от Президента на Р.
България Румен Радев и Посланика на КНР в София Н.Пр. Дай Цинли. Заместник-председате... 

Заглавие: Делегацията, организирана от БТПП, в Китай приключи успешно своето посещение в азиатската
страна
Дата: 16.09.2024 09:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Представители на бизнеса подкрепиха предложената промяна в размера на линията на бедност,
синдикатите поискаха промяна в методиката
Дата: 16.09.2024 12:21
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Какви стъпки да предприемем за подобряване на енергийната ефективност в нашата компания
Дата: 16.09.2024 11:32
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Българо-китайски бизнес форум и изложение на водещи китайски компании
Дата: 16.09.2024 11:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Актуални проблеми обсъдиха ръководствата на НСИ и Националното статистическо бюро на Китай

https://www.bcci.bg/news/20480
https://www.bta.bg/bg/news/economy/743204-predstaviteli-na-biznesa-podkrepiha-predlozhenata-promyana-v-razmera-na-liniyata
https://www.bcci.bg/news/20481
https://www.bcci.bg/news/20479
https://banker.bg/2024/09/16/aktualni-problemi-nsi-byuro-na-kitai/


Първата официална среща между ръководствата на Националния статистически институт и Националното
статистическо бюро на Китай се е провела в азиатската страна. Заместник-председателят на НСИ д-р Свилен
Колев се срещна в Пекин със заместник-комисаря на Националното статистическо бюро на Китай г-жа Жуан
Дзиенхон, съобщиха от ведомството. Свилен Колев е представил пред китайските си домакини дейността... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
13)

Втората по големина икономика в света е изправена пред рязко застаряващо населениеКитай ще повиши
възрастта за пенсиониране за първи път от 1978 г., тъй като втората по големина икономика в света е изправена
пред рязко застаряващо население, което заплашва да я остави без работници. Страната постепенно ще увеличи
възрастта за пенсиониране за всички мъже от 60 на 63 години, за жените от категорията... 

Златото завоюва поредните рекордни пазарни оценки в очакване Федералният резерв да понижи лихвените
проценти през идната седмица. Жълтият метал за незабавна доставка се изкачи до 2583.45 щ. долара на 13
септември и приключи седмичната си търговия на 2577.70 долара за тройунция – грубо 3% седмичен ръст.
Златните фючърсни контракти за доставка през декември на борсата COMEX пък "затвориха" с котиров... 

Услугите ни са еднакво атрактивни както за корпоративни, така и за частни клиенти, казват създателите на Photo
Corner, Михаил и Иво Тошеви - Как се роди идеята за Photo Corner? - Идеята за Photo Corner се роди през 2014
година по време на една екскурзия, когато случайно попаднахме на сватба с фото будка. Видяхме опашката пред
нея и хората, които се забавляваха изключително много. Тази емоция, коя... 

Стартъпите и държавните космически компании на Пекин се стремят към редовни полети на ракети за
многократна употреба от 2025 г.Китай се стреми да разхлаби хватката на Илон Мъск върху ракетите носители за
многократна употреба и да заличи огромната технологична пропаст със САЩ. Пекин се обръща както към
аерокосмически стартъпи, така и към държавни предприятия, за да разработи собствена индустрия за ... 

Американските компании в Китай отчитат рекордно ниски печалби, тъй като бизнес доверието достига най-ниското
си ниво досега поради напрежението между САЩ и Китай и забавящата се китайска икономика, се посочва в
доклад, публикуван тази седмица от Американската търговска камара в Шанхай (American Chamber of Commerce
in Shanghai - AmCham Shanghai) и цитиран от Асошиейтед прес, а тя от БТА. От 306 анк... 

Дата: 16.09.2024 10:54
Медия: Банкеръ

Заглавие: За първи път от 1978 г.: Китай вдига пенсионната възраст
Дата: 16.09.2024 11:32
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Златото се изкачи до нови рекордни котировки над 2580 долара за тройунция
Дата: 14.09.2024 15:18
Медия: Банкеръ

Заглавие: Имаш ли идея – действай!
Дата: 16.09.2024 10:30
Медия: Мениджър

Заглавие: Китай планира да замени Джеф Безос като най-голямата заплаха за Илон Мъск в космоса
Дата: 15.09.2024 16:00
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: US компании отчитат рекордно ниски печалби в Китай
Дата: 15.09.2024 09:52
Медия: 24 Часа

Заглавие: Двустранни бизнес камари: Законът за чуждите агенти е репресивен

https://dbr.bg/kitai-vdiga-pensionnata-vazrast-za-parvi-pat-ot-1978-g-
https://banker.bg/2024/09/14/zlatoto-se-izkachi-nad-2580-dolara/
https://manager.bg/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/imash-li-idea-deistvai-
https://www.investor.bg/a/566-novini-i-analizi/400896-kitay-planira-da-zameni-dzhef-bezos-kato-nay-golyamata-zaplaha-za-ilon-mask-v-kosmosa
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/18889347
https://www.dnevnik.bg/analizi/2024/09/15/4675749_dvustranni_biznes_kamari_zakonut_za_chujdite_agenti_e/


"Дневник" публикува съвместна позиция на осем двустранни бизнес камари до председателя на Народното
събрание и шефовете на парламентарните групи по повод предложения законопроект за регистрация на
чуждестранни агенти, внесен от "Възраждане" в Народното събрание през изминалата седмица и за пореден път
не получил подкрепа. Заглавието е на редакцията. Ние, двустранните бизнес камари в България, сме ... 

43% от заетите хора работят в индустрията, фокусът на Общината е върху образование, дигитализация, култура и
туризъм "Стара Загора трябва да се презентира като място за инвестиции и бизнес, който има добавена стойност.
Това е политиката, която кметът на Община Стара Загора Живко Тодоров е задал и ние заедно с Индустриална
зона "Загоре" следваме". Това изтъкна днес зам.-кметът Радостин Танев на фор... 

Покупката на друг бизнес е огромна стъпка за всеки един предприемач. Свързано е с много рискове, а също
изисква огромна инвестиция, която ако се окаже неуспешна, може да върне развитието на бизнеса ви години
назад. Ето защо рядко предприемачите в България се престрашават да закупят готов бизнес и предпочита покупка
на активи от закъсали бизнеси. Все пак, ако сте надмогнали страха, основният въпрос... 

Проблемите в туристическия сектор продължават да стоят нерешени, въпреки обещанията на поредица от
сменящи се правителства и предизборните декларации на основните политически сили в страната. Около това
мнение се обединиха участниците в Общото събрание на Българската хотелиерска и ресторантьорска асоциация
(БХРА).Туризмът категорично не е приоритет на държавата, въпреки че пряко и косвено допринас... 

Измененията са насочени към адаптиране на екологичните условия, облекчаване на прилагането на
интервенциите и ускоряване на администрирането им На последното заседание на Комитета по наблюдение бяха
одобрени промени в Стратегическия план за развитие на земеделието и селските райони 2023-2027 г., които ще
осигурят по-голяма гъвкавост и облекчение за земеделските стопани. Измененията са насочени към... 

Пари от ЕС ще бъдат давани на отделни граждани, за да поставят геотермални термопомпи в къщите си, става
ясно от писмен отговор на министъра на финансите Людмила Петкова на депутатски въпрос. Така много
домакинства в страната ще имат възможност евтино да отопляват домовете си. Преговорите за промяна на Плана
за възстановяване и устойчивост са в своята заключителна фаза, но още на са приключили, по... 

Дата: 15.09.2024 06:51
Медия: Дневник

Заглавие: Зам.-кметът Радостин Танев презентира Стара Загора като място за инвестиции и бизнес
Дата: 16.09.2024 12:36
Медия: Zagora News

Заглавие: Финансиране за покупка на бизнес
Дата: 16.09.2024 11:33
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: БХРА: проблемите на българския туризъм стоят нерешени
Дата: 16.09.2024 10:10
Медия: Инфотуризъм

Заглавие: Комитетът по наблюдение одобри Второ изменение на СПРСР 2023-2027 г.
Дата: 16.09.2024 10:01
Медия: Агрозона

Заглавие: ЕС дава пари за термопомпи в къщите
Дата: 16.09.2024 12:42
Медия: Новинар

Заглавие: С нов закон забраняват на колекторските фирми да тормозят длъжници
Дата: 16.09.2024 12:30
Медия: Econ

http://zagoranews.bg/2024/09/16/%D0%B7%D0%B0%D0%BC-%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0/
https://forbesbulgaria.com/2024/09/16/finansirane-za-pokupka-na-biznes/
http://www.infotourism.net/index.php?t=14239&m=2&name=%D0%91%D0%A5%D0%A0%D0%90%3A%2B%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5%2B%D0%BD%D0%B0%2B%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%2B%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D0%B7%D1%8A%D0%BC%2B%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D1%82%2B%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8
https://agrozona.bg/komitetat-po-nablyudenie-odobri-vtoro-izmenenie-na-sprsr-2023-2027-g/
https://novinar.bg/es-dava-pari-za-termopompi-v-kasthite
https://econ.bg/%D0%94%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B8/%D0%A1-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD-%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%BE%D0%B7%D1%8F%D1%82-%D0%B4%D0%BB%D1%8A%D0%B6%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8_l.a_i.808731_at.11.html


Колекторските фирми, които събират необслужваните кредити на банките, вече няма да лепят съобщения на
длъжниците във входовете в блоковете, да посещават домовете им и тяхната месторабота, както и да звънят на
работодателите им Колекторските фирми, които събират необслужваните кредити на банките, вече няма да лепят
съобщения на длъжниците във входовете в блоковете, да посещават домовете им и тяхнат... 

Представители на работодателите подкрепиха предложената промяна в размера на линията на бедност, а
синдикатите поискаха промяна в методиката за определянето ѝ. Становищата бяха изразени по време на
заседанието на Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС). Членовете на НСТС обсъдиха проект
на постановление на служебното правителство линията на бедност за 2025 г. да бъде 638 лв. За тази ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Представители на бизнеса подкрепиха предложената промяна в размера на линията на бедност, синдикатите
поискаха промяна в методиката за определянето ѝ. Становищата им бяха изразени по време на заседанието на
Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС). Членовете на НСТС обсъдиха проект на постановление
на служебното правителство линията на бедност за 2025 г. да бъде 638 лв. За тази година... 

35 процента. Толкова е повишението на минималната работна заплата (МРЗ) в България в рамките на само 2
години. Последните данни на Националната агенция по приходите (НАП) показват, че почти 50% от работещото
население у нас взима пари, близки до МРЗ, което прави увеличението повече от добре дошло за тях. В същото
време, резкият скок създава дисбаланси в българската икономика, които могат да доведа... 

С нарастването със 112 лв. за следващата година спрямо тази се разширява обхватът на уязвимите хора, обясни
социалният министърПредставители на бизнеса подкрепиха предложената промяна в размера на линията на
бедност, синдикатите поискаха промяна в методиката за определянето ѝ. Становищата им бяха изразени по
време на заседанието на Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС). Членовете н... 

В момента се готви реформа за финансиране на университетите, която ще бъде въведена скоро. По-добрите
университети, с по-добра реализация, повече публикации и по-добро отношение към студентите ще получават
повече ресурси. Това звучи справедливо, а не на калпак. Това каза проф. Димитър Димитров – утвърден учен,
изследовател и преподавател, ректор на Университета за национално и световно стопанство,... 

Заглавие: Работодателите подкрепиха новата линия на бедност, синдикатите - не
Дата: 16.09.2024 13:20
Медия: Actualno.com

Заглавие: Представители на бизнеса подкрепиха предложената промяна в размера на линията на бедност,
синдикатите поискаха промяна в методиката
Дата: 16.09.2024 12:21
Медия: Утро Русе

Заглавие: Формулата за минималната заплата създава сериозни рискове за българската икономика
Дата: 16.09.2024 10:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: На тристранния съвет: Бизнесът подкрепи увеличението на размера на линията на бедност на 638 лв.
Дата: 16.09.2024 12:52
Медия: Епицентър

Заглавие: Ректорът на УНСС проф. Димитър Димитров: Университетите, осигуряващи по-добра реализация, ще
получават повече ресурс - това е справедливото
Дата: 16.09.2024 12:24
Медия: Новини.бг

Заглавие: Изпадаме ли в "хронична" енергийна бедност
Дата: 16.09.2024 10:41

https://www.actualno.com/finance/rabotodatelite-podkrepiha-novata-linija-na-bednost-sindikatite-ne-news_2301175.html
https://utroruse.com/article/1034918/
https://kmeta.bg/%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D1%83%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%B7/
https://epicenter.bg/article/Na-tristranniya-savet--Biznesat-podkrepi-uvelichenieto-na-razmera-na-liniyata-na-bednost-na-638-lv-/361005/2/0
https://novini.bg/bylgariya/obrazovanie/866611
https://www.pariteni.bg/novini/bitovi-smetki/izpadame-li-v-hronichna-energijna-bednost-250616


Засилена финансова подкрепа за уязвимите групи, препоръчва докладВ края на август Съвместният
изследователски център на ЕС (JRC) публикува нов подробен доклад за енергийната бедност – The persistence of
energy poverty in the EU: Социално-икономически прозрения за дългосрочната енергийна бедност в ЕС. Той има
амбицията да анализира продължителността и мащаба на енергийната бедност във времето и да ... 

Стара Загора укрепва индустриалната си база с нови партньорстваСтара Загора укрепва индустриалната си база с
нови партньорства. Това стана ясно на среща на изпълнителния директор на Българската агенция за инвестиции
Мила Ненова, изпълнителния директор на Индустриална зона "Загоре", Радослав Танев, зам.-кмета на Стара
Загора Радостин Танев и Росица Райкова, началник отдел "Инвестиции, енергийна ефе... 

638 лева да стане линията на бедност за страната за 2025 година, предлага служебното правителство638 лева да
стане линията на бедност за страната за 2025 година, предлага служебното правителство. Проектът беше обсъден
на днешното заседание на Националния съвет за тристранно сътрудничество. Няма единодушие между
синдикатите и бизнеса за предложения от кабинета размер, информира БНР.Служебният социа... 

Няма единодушие между синдикатите и бизнеса за предложения от кабинета размер на линията на бедност за
2025 г. от 638 лв. За тази година тя е 526 лв. Представителите на бизнеса подкрепиха предложения от кабинета
размер, но според Конфедерацията на независимите синдикати в България (КНСБ) линията на бедност за
следващата година трябва да бъде по-висока - 667 лв. Служебният социален министър Ивайло ... 

Членовете от Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС) обсъдиха проект на постановление на
служебното правителство линията на бедност за 2025 г. да бъде 638 лв. НСТС, или Тристранката както е известна,
се проведе в Гранитна зала на Министерски съвет и бе открита от нейния председател и настоящ служебен
финансов министър Людмила Петкова. На Тристранката представителите и на бизнеса, и н... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

По време на президентския дебат в САЩ и двамата кандидати говориха за икономическите си идеи, но нито един
не изложи план за това как ще финансира реализирането на идеите си или как ще се справи с набъбващия
национален дълг от 35 трилиона долара, който се ускори и вече нараства с 1 трилион на всеки три месеца. Тъй
като лихвените разходи по дълга са на път да достигнат космически висоти, фискалното... 

Медия: Pariteni

Заглавие: Индустриална зона Загоре: Инвестиции за 143.8 млв. лв. и 1200 нови работни места
Дата: 16.09.2024 07:32
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Синдикатите и бизнесът не се разбраха за линията на бедност
Дата: 16.09.2024 12:44
Медия: Pariteni

Заглавие: Без единодушие между синдикатите и бизнеса за линията на бедност
Дата: 16.09.2024 13:05
Медия: Мениджър

Заглавие: Тристранката се разбра за 638 лв. линия на бедност
Дата: 16.09.2024 13:35
Медия: News.bg

Заглавие: Проф. Дуранкев: Външният ни дълг набъбва. Гледайте задаващата се катacтpoфa в CAЩ и мислете
за България
Дата: 16.09.2024 12:36
Медия: Скандално

Заглавие: Атентатът срещу Тръмп е бил поръчан от Киев?
Дата: 16.09.2024 11:21

https://dbr.bg/industrialna-zona-zagore-investicii-za-143-8-mlv-lv-i-1200-novi-rabotni-mesta
https://www.pariteni.bg/novini/pari/sindikatite-i-biznesyt-ne-se-razbraha-za-liniiata-na-bednost-250628
https://manager.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/bez-edinodushie-mezdu-sindikatite-i-biznesa-za-liniata-na-bednost
https://news.bg/politics/tristrankata-se-razbra-za-638-lv-liniya-na-bednost.html
https://skandalno.net/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D0%B4%D1%83%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B5%D0%B2-%D0%B2%D1%8A%D0%BD%D1%88%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B8-%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B3-%D0%BD%D0%B0%D0%B1%D1%8A%D0%B1%D0%B2/
https://bnews.bg/atentatat-sresthu-tramp-e-bil-porachan-ot-kiev/


Дмитрий Медведев в Х пита какво ли ще стане, ако се окаже, че снощният стрелец срещу Тръмп е вербуван
директно от Киев. Много хубав въпрос! Понеже знам, че Медведев никога не говори празни приказки, веднага
споделям въпроса му. Журналистите отново правят кълбо напред, разбора се, трябва отчет пред работодателите.
И всички нормални питат – Ако се опитат да убият Камала или Байдън, така спокойно ли ... 

Климатичните промени засягат дъждовните гори, в които се отглеждат изключително чувствителните какаови
зърна, но любителите на шоколада не трябва да се отчайват - твърдят компании, които проучват други начини за
отглеждане на какао или разработват негови заместители. Учени и предприемачи работят върху начини за
производство на повече какао, които се простират далеч отвъд тропиците. California Cult... 

Лидерът на ДПС - Ново начало Делян Пеевски отговори на подмятането на президента Румен Радев, който по-
рано днес обяви: "Когато Пеевски и Плевнелиев дадат толкова от себе си на България, колкото са дали ген. Петров
и ген. Русев, а не за своя бизнес, и когато рискуват живота си толкова за България, колкото те, нека да им искат
оставките", и го призова да замълчи. "Опитът на Радев да прехвърля пробл... 

Искам да призова вас, медиите, да не допускате политически спекуланти и самозвани експерти, които никога не са
влизали в самолет, да манипулират общественото мнение за катастрофата. Да се самовъзбуждат и вживяват в
ролята на прокурори и съдии. Редно е да се изчакат заключенията на експертната комисия, преди да се
спекулира. Това заяви президента Румен Радев пред журналисти след като откри учебната... 

Това е поредният от серия нетипични топловодни видове, които навлизат в Средиземно море, докато то се
затопля заради климатичните промениСкоро перли може да се отглеждат и в европейските морета за пръв път в
историята, тъй като италиански фермери на стриди се опитват да се възползват от неочакваната възможност,
предлагана от бързо затоплящото се Средиземно море, пише Ройтерс. В края на 2023 г. пър... 

Три министерства - МВР, на транспорта и МРРБ, отказаха да поемат отговорност кой е гарантирал задължителното
преминаване през касата на частна фирма, поела контрола над "Дунав мост" при Видин, когато bTV съобщи за
новия "златен" паркинг на изхода на България към Румъния през юли.Служители на фирмата "Данубия логистик
Видин" насочват всички тирове към паркинга, а светофар свети червено за тези, кои... 

Медия: Би Нюз

Заглавие: Спасение: Лабораторно отглеждано какао ще компенсира недостига на шоколад
Дата: 16.09.2024 11:12
Медия: Actualno.com

Заглавие: Пеевски призова Румен Радев да млъкне
Дата: 16.09.2024 12:53
Медия: OFFNews

Заглавие: Радев бесен: Когато Пеевски рискува живота си за България, тогава да иска оставки
Дата: 16.09.2024 12:38
Медия: Зарата

Заглавие: Фермерите на стриди в Италия се насочват към перлени миди след появата им в Средиземно море
Дата: 16.09.2024 08:33
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Как бивш миньор, пазач и шофьор от Северна Македония, е станал предприемач у нас и е купил
крупния бизнес на "Дунав мост" при Видин
Дата: 15.09.2024 21:48
Медия: Варна 24

Заглавие: Липсата на флага на РСМ на снимката със Силяновска не е гаф. Това беше частна визита
Дата: 16.09.2024 13:01
Медия: 168 часа

https://www.actualno.com/climate/spasenie-laboratorno-otglejdano-kakao-shte-kompensira-nedostiga-na-shokolad-news_2300895.html
https://offnews.bg/politika/peevski-prizova-rumen-radev-da-mlakne-829799.html
https://zarata.info/%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%B1%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%BA%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D0%B5%D0%B5%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%BA%D1%83%D0%B2%D0%B0-%D0%B6%D0%B8/
https://www.investor.bg/a/519-ekologiya/400611-fermerite-na-stridi-v-italiya-se-nasochvat-kam-perleni-midi-sled-poyavata-im-v-sredizemno-more
https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Kak-bivsh-minyor-pazach-i-shofyor-ot-Severna-Makedoniya-e-stanal-predpriemach-u-nas-i-e-kupil-krupniya-biznes-na-Dunav-most-pri-Vidin-2264434
https://www.168chasa.bg/article/18895494


Тази снимка и в момента е в сайта на президентството на Македония. Качена е от тях там, подчерта журналистът
Външното министерство на РСМ привиква посланика ни в Скопие Желязко Радуков за разговори. Причината -
липсата на флага на Северна Македония на снимка от разговорите между президентите Гордана Силяновска и
Румен Радев в София в петък. На нея се вижда само българският трикольор и знамето на Е... 

Говорителят направи оценката си на пресконференция в неделя следобед, само няколко часа след като на
няколкостотин метра от мястото, където Доналд Тръмп играеше голф, беше забелязан човек с автомат АК-47.
Инцидентът се разглежда от ФБР като втори опит за убийство на бившия президент в рамките на няколко месеца.
Снимките, публикувани от правоохранителните органи, изглежда показват елементарно снайп... 

През последните години държави от цял свят приемат закони за създаване на регистри за чуждестранно влияние.
Те поставят изисквания за обозначаване или други административни тежести за тези, които попадат под ударите
на тези закони. Прозрачност на чуждестранното влияние – това е основният мотив, който стои зад приемането на
подобни закони. Много от тях обаче имат неясни разпоредби, които допускат т... 

Само в Бургас "запалил" банките и хазната с 65 млн. лв., а Румен Радев се снима с него на прием След като бе
обявен за гробокопача на ЦСКА и за човека, унищожил родната борба (където на последната олимпиада
етническите българи спечелиха една-единствена среща за сметка на натурализираните агенти на Путин), Гриша
Ганчев има пълното основание да кандидатства за титлата "Ликвидатор на захарната индуст... 

Заглавие: Вторият опит за убийство на Тръмп очертава опасни времена за САЩ
Дата: 16.09.2024 12:46
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Какво ще стане, ако бъде приет закона за регистрация на чуждестранни агенти в България?
Дата: 16.09.2024 12:46
Медия: Actualno.com

Заглавие: СКАНДАЛНО РАЗСЛЕДВАНЕ! Вижте как Ахмед Доган хариза захарната индустрия в България на
Гриша Ганчев, а той наряза заводите на скрап и ги източи
Дата: 16.09.2024 13:10
Медия: ПИК

https://www.bgnes.bg/vtoriqt-opit-za-ubiystvo-na-tramp-ochertava-opasni-vremena-za-sasht
https://www.actualno.com/viewpoint/kakvo-shte-stane-ako-byde-priet-zakona-za-registracija-na-chujdestranni-agenti-v-bylgarija-news_2301142.html
https://pik.bg/%D1%81%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B0%D1%85%D0%BC%D0%B5%D0%B4-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D0%BD-%D1%85%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%85%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D1%80%D0%B8%D1%88%D0%B0-news1247052.html
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